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Z Á P I S N I C A 
 zo zasadnutia Mestského zastupiteľstva Vrútky,  

konaného dňa 03. 11. 2015  
 

 
Prítomní: 
Podľa prezenčnej listiny 
 

Dnešné plánované zasadnutie MsZ so začiatkom o 13.00 hod. otvoril a viedol  
Ing. Miroslav Mazúr, primátor mesta . Privítal všetkých prítomných a požiadal ich, aby 
dodržiavali schválený Rokovací poriadok MsZ a aby vo svojich vystúpeniach používali 
konštruktívnu kritiku a správnu prezentáciu. 

Ospravedlnená – p. Kuric a Mgr. Doskočil za neskorší príchod. 
Ďalej vyzval poslancov, aby sa prezentovali (10 poslancov) a skonštatoval, že MsZ je 

uznášaniaschopné.  
Primátor mesta určil pracovné predsedníctvo, zapisovateľku, overovateľov zápisnice 

a navrhol členov návrhovej komisie nasledovne: 
 
 
Pracovné predsedníctvo:   Ing. Miroslav Mazúr, primátor mesta   
     Ing. Viliam Majda, PhD., prednosta MsÚ  
     ThDr. Marián Krivuš, zástupca primátora mesta 
 
Zapisovateľka:   Mgr. Lenka Košútová, referát vnútornej správy MsÚ   
    
Overovatelia zápisnice:   p. Božena Blahušiaková, I. overovateľ zápisnice 
     Mgr. Lenka Francúzová, MA, II. overovateľ zápisnice 
 
Zloženie návrhovej komisie: Ing. Miroslav Krajčí, predseda návrhovej komisie 
     Ing. Mgr. Anna Sviteková, člen návrhovej komisie 
     Mgr. Mária Kevická, člen návrhovej komisie 
 
 

Primátor mesta vyzval poslancov MsZ k hlasovaniu za návrh zloženia návrhovej 
komisie. 

 
HLASOVANIE č. 1 
Poslanci MsZ schválili zloženie návrhovej komisie.  
(za 10/ proti 0/ zdržalo sa 0/nehlasovalo 0) 
 
Primátor mesta – uviedol, že v bode č. 12 sa vypúšťa slovo „- Slovenská autobusová 
doprava Žilina, a.s.“. 
 
Mgr. Kevická  – podala návrh na vypustenie bodu č. 23 d/ „Zrušenie uznesenia č. 110/2015 
zo zasadnutia MsZ dňa 08.09.2015“. 
 
p. Mažgút – podal návrh na vypustenie bodu č. 12, nakoľko prebiehajú rokovania s mestom 
Martin. 
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p. Stankoviansky – vyjadril sa k návrhu Mgr. Kevickej k bodu č. 23 d/, že by tento bod 
ponechal, pretože takýto návrh ako bol prijatý (prijatie uvedené uznesenia) neprešlo ani 
príslušnou komisiou. 

K bodu č. 12 – taktiež by ho ponechal, pretože chce aspoň informáciu o týchto 
rokovaniach. 

 
Primátor mesta – ak ostane bod č. 12, tak tu sa podajú informácie, ak nie, tak pri inom bode. 
 
Primátor mesta – nakoľko už neboli žiadne ďalšie pripomienky k návrhu k rokovacím 
bodom pozvánky z poslaneckého zboru MsZ nechal hlasovať o uvedenom návrhu programu 
s pripomienkami a zmenami. 

Poznamenal, že o každom návrhu, poznámke a zmene programu sa bude hlasovať 
najskôr samostatne. 
 
HLASOVANIE č. 2 
Poslanci MsZ schválili návrh na vypustenie bodu č. 23 d/„Zrušenie uznesenia č. 110/2015 
zo zasadnutia MsZ dňa 08.09.2015“. 
(za 8/ proti 2/ zdržalo sa 0/nehlasovalo 0) 
 
HLASOVANIE č. 3 
Poslanci MsZ schválili návrh na vypustenie bodu č. 12 d/„  Odpredaj nehnuteľností – 
pozemkov mesta Vrútky v zmysle zákona č. 138/1991 Zb. §9a odstavec 8 písmena e) - 
Slovenská autobusová doprava Žilina, a.s. “. 
(za 7/ proti 1/ zdržalo sa 2/nehlasovalo 0) 
 
HLASOVANIE č. 4 
Poslanci MsZ schválili program dnešného rokovania zasadnutia MsZ s uvedenými 
pripomienkami. 
(za 8/ proti 2/ zdržalo sa 1/nehlasovalo 0) 
 
 
Čas, kedy sa bod začal prerokovávať: 13:15 hod. 
K bodu č. 1 
Správa o plnení uznesení MsZ (tvorí prílohu zápisnice)  
 
Prednosta MsÚ – informoval dôvodovou správou. Zastavil sa pri uznesení č. 61/2015, kde 
uviedol, že dlh voči Brantneru sa znížil na 89 tis. €, ale voči SAD – 410 tis. €, čo je o 100 tis. 
viac ako bol ma začiatku roka. 
 
Hlavný kontrolór mesta – v krátkosti informoval k predloženému stanovisku a doplnil, že 
v tomto bode je predložený ďalší materiál od MsÚ ku Spojenej škole – zriadenie.  
 
Ing. Mgr. Sviteková – uviedla pár dotazov: - k materiálu vyhodnotenie opatrení – bod B.   
posledná veta – 12 tis. € - vysvetliť. Ďalej sa opýtala, či sú dotiahnuté veci s PVK Vrútky?  
 
Prednosta MsÚ – Bramtner – dlh sa znížil a u SAD naopak zvýšil. 
 
HLASOVANIE č. 5 
Poslanci MsZ zobrali na vedomie Správu o plnení uznesení MsZ so stanoviskom 
hlavného kontrolóra mesta. 
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(za 10/ proti 0/ zdržalo sa 1/nehlasovalo 0) 
 
Hlavný kontrolór mesta – navrhol doplnenie návrhu uznesenia: „s platnosťou od 
01.09.2015“. 
 
HLASOVANIE č. 6 
Poslanci MsZ schválili právnu formu Spojenej školy, M. R. Štefánika 1 vo Vrútkach ako 
rozpočtovej organizácie Mesta Vrútky s platnosťou od 01. 09. 2015. 
(za 10/ proti 0/ zdržalo sa 0/nehlasovalo 0) 
 
 
Čas, kedy sa bod začal prerokovávať: 13:35 hod. 
K bodu č. 2 
Návrh Všeobecne záväzného nariadenia č. 5/2015 o prevádzkovom poriadku pohrebiska 
mesta Vrútky (tvorí prílohu zápisnice)  
 
Ing. Rišianová – informovala, že boli zapracované legislatívne zmeny + zvýšenie niektorých 
poplatkov.  

Pripomienky k návrhu VZN neboli prijaté. 
 
Ing. Kraj čí – za stavebnú komisiu odporúča. 
 
Ing. Mgr. Sviteková – finančná komisia odporúča. 
 
HLASOVANIE č. 7 
Poslanci MsZ schválili Všeobecne záväzné nariadenie č. 5/2015 o prevádzkovom 
poriadku pohrebiska mesta Vrútky.   
(za 9/ proti 0/ zdržalo sa 0/nehlasovalo 1) 
 
 
Čas, kedy sa bod začal prerokovávať: 13:38 hod. 
K bodu č. 3 
Návrh Všeobecne záväzného nariadenia č. 6/2015 o určení postupu a podmienok pri 
poskytovaní sociálnych služieb mestom Vrútky (tvorí prílohu zápisnice)  
 
Ing. Rišianová – zvýšenie poplatkov za opatrovateľské služby + donáška obedov, pretože 
mesto to nestíha pokrývať celé, tak aby sa aspoň časť takto zabezpečila. 

Pripomienky k návrhu VZN neboli prijaté. 
 
Ing. Mgr. Sviteková – finančná komisia odporúča. 
 
HLASOVANIE č. 8 
Poslanci MsZ schválili Všeobecne záväzné nariadenie č. 6/2015 o určení postupu 
a podmienok pri poskytovaní sociálnych služieb mestom Vrútky.  
(za 10/ proti 0/ zdržalo sa 0/nehlasovalo 0) 
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Čas, kedy sa bod začal prerokovávať: 13:41 hod. 
K bodu č. 4 
Návrh Organizačného poriadku - zariadenia SENIOR – Zariadenie pre seniorov a Dom 
sociálnych služieb Vrútky (ďalej len Zariadenie SENIOR) (tvorí prílohu zápisnice)  
 
Ing. Brašeňová – materiál prešiel komisiou a bol aj na pracovnej porade, neboli prijaté 
žiadne pripomienky a preto predkladá na schválenie MsZ. 
 
HLASOVANIE č. 9 
Poslanci MsZ schválili Organizačný poriadok v zariadení SENIOR – Zariadenie pre 
seniorov a Dom sociálnych služieb Vrútky. 
(za 10/ proti 0/ zdržalo sa 0/nehlasovalo 0) 
 
 
Čas, kedy sa bod začal prerokovávať: 13:43 hod. 
K bodu č. 5 
Návrh Všeobecne záväzného nariadenia č. 7/2015 o poskytovaní sociálnych služieb, 
určení výšky platieb a platenia úhrady za poskytované sociálne služby a o podmienkach 
platenia a financovania v zariadení SENIOR - Zariadenie pre seniorov a Dom 
sociálnych služieb Vrútky (ďalej len zariadenie „SENIOR Vrútky“)  (tvorí prílohu 
zápisnice)  
 
Ing. Brašeňová – materiál prešiel komisiami a bol aj na pracovnej porade, neboli prijaté 
žiadne pripomienky a preto predkladá na schválenie MsZ. 
 
HLASOVANIE č. 10 
Poslanci MsZ schválili Všeobecne záväzne nariadenie č. 7/2015 o poskytovaní sociálnych 
služieb, určení výšky  platieb a platenia úhrady za poskytované sociálne služby a o 
podmienkach platenia a financovania v zariadení SENIOR – Zariadenie pre seniorov a 
Dom sociálnych služieb Vrútky. 
(za 10/ proti 0/ zdržalo sa 0/nehlasovalo 0) 
 
 
Čas, kedy sa bod začal prerokovávať: 13:46 hod. 
K bodu č. 6 
Návrh Všeobecne záväzného nariadenia č. 8/2015 o podmienkach držania psov na území 
mesta Vrútky (tvorí prílohu zápisnice)  
 
PhDr. Migát – spracované na základe podnetu hlavného kontrolóra mesta, zapracované boli 
nové pojmy, zlepšenie celkovej agendy.  

Pripomienky k návrhu VZN neboli prijaté. 
 
HLASOVANIE č. 11 
Poslanci MsZ schválili Všeobecne záväzné nariadenie Mesta Vrútky č. 8/2015 o 
podmienkach držania psov na území Mesta Vrútky. 
(za 10/ proti 0/ zdržalo sa 0/nehlasovalo 0) 
 
 
 
 



 5 

Čas, kedy sa bod začal prerokovávať: 13:48 hod. 
K bodu č. 7 
Návrh Dodatku č. 1 k VZN č. 10/2014 o ochrane ovzdušia (tvorí prílohu zápisnice)  
 
Prednosta MsÚ – zvýšenie poplatkov a zníženie hraničných hodnôt/parametrov – prínos 50 € 
za rok. 
 
HLASOVANIE č. 12 
Poslanci MsZ schválili Dodatok č. 1 k Všeobecne záväznému  nariadeniu č. 
10/2014 o ochrane ovzdušia. 
(za 9/ proti 0/ zdržalo sa 0/nehlasovalo 1) 
 
 
Čas, kedy sa bod začal prerokovávať: 13:51 hod. 
K bodu č. 8 
Návrh Dodatku č. 3 k Všeobecne záväznému nariadeniu č. 10/2009 o hospodárení s 
majetkom mesta Vrútky (tvorí prílohu zápisnice)  
 
Ing. Rišianová – legislatívna úprava týkajúca sa hlasovania poslancov vo vzťahu k majetku 
mesta. 
 
HLASOVANIE č. 13 
Poslanci MsZ schválili Dodatok č. 3 k Všeobecne záväznému nariadenia č. 10/2009 
o hospodárení s majetkom mesta Vrútky. 
(za 9/ proti 0/ zdržalo sa 0/nehlasovalo 1) 
 
 
Čas, kedy sa bod začal prerokovávať: 13:53 hod. 
K bodu č. 9 
Pracovný návrh rozpočtu mesta na rok 2016 (tvorí prílohu zápisnice)  
 
Prednosta MsÚ – rozpočet zatiaľ bez rozvojových impulzov, ďalej zreferoval jednotlivé 
položky, príjmy, výdavky a pod. 
 
Ing. Mgr. Sviteková – na finančnej komisii bola k tomuto veľká diskusia – ku MsP, čo bolo 
vyjasnené.  

Ďalej navrhujú, aby v rozpočte ostala čiastka 200 tis. €, pokiaľ nie je doriešená SAD. 
Sú tu nejaké nezrovnalosti ohľadom školstva. 
Doporučujú zobrať na vedomie. 

 
ThDr. Krivuš  – musí sa urobiť drobná zmena v oblasti školstva – financie na rekonštrukciu 
budov. 
 
HLASOVANIE č. 14 
Poslanci MsZ zobrali na vedomie návrh rozpočtu mesta Vrútky na roky 2016-2018. 
(za 9/ proti 0/ zdržalo sa 0/nehlasovalo 1) 
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Čas, kedy sa bod začal prerokovávať: 14:02 hod. 
K bodu č. 10 
Rozpočtové opatrenie 7/2015 (tvorí prílohu zápisnice)  
 
Ing. Komínová – informovala, že obidve rozpočtové opatrenia sa týkajú so zrušením 
a zriadením spojenej školy. Jedno je o zapojení finančných prostriedkov, ktoré prišli na ZŠ 
a druhé  je k rozpočtu spojenej školy. 
 
HLASOVANIE č. 15 
Poslanci MsZ zobrali na vedomie rozpočtové opatrenie č. 7/2015. 
(za 10/ proti 0/ zdržalo sa 0/nehlasovalo 0) 
 
 
Čas, kedy sa bod začal prerokovávať: 14:04 hod. 
K bodu č. 11 
Rozpočtové opatrenie 8/2015 (tvorí prílohu zápisnice)  
 
Primátor mesta – k danému už bolo povedané v predošlom bode. 
 
HLASOVANIE č. 16 
Poslanci MsZ schválili rozpočtové opatrenie č. 8/2015 – rozpočet Spojená škola. 
(za 10/ proti 0/ zdržalo sa 0/nehlasovalo 0) 
 
Čas, kedy sa bod začal prerokovávať: 14:05 hod. 
K bodu č. 12 
Správa o výsledku kontrol hlavného kontrolóra mesta Vrútky za ostatné obdobie od 
29.08.2015 do 06.10.2015 (tvorí prílohu zápisnice)  
 
Hlavný kontrolór mesta – v krátkosti informoval dôvodovou správou a uviedol aj 
o ukončených kontrolách po 20.10.2015. 
 
HLASOVANIE č. 17 
Poslanci MsZ zobrali na vedomie Správu hlavného kontrolóra mesta o výsledkoch 
kontrol za ostatné obdobie od 29.08.2015 do 06.10.2015.   
(za 10/ proti 0/ zdržalo sa 0/nehlasovalo 0) 
 
 
Čas, kedy sa bod začal prerokovávať: 14:10 hod. 
K bodu č. 13 
Nakladanie s majetkom mesta – výpožička hasičského auta v zmysle § 18 VZN č. 
10/2009 o hospodárení s majetkom mesta (tvorí prílohu zápisnice)  
 
Ing. Rišianová – v krátkosti informovala dôvodovou správou. 
 
Ing. Mgr. Sviteková – finančná komisia súhlasí. 
 
HLASOVANIE č. 18 
Poslanci MsZ  
I. prerokovali 
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návrh na výpožičku  hnuteľného majetku mesta Vrútky v zmysle § 18 ods. 8  VZN č. 
10/2009 o hospodárení s majetkom mesta. 
II. schválili 
výpožičku majetku mesta Vrútky a to: hnuteľný majetok hasičské auto typ DV – 12 
A 30 Avia nadobudnuté 15.1.1977, pre Dobrovoľný hasičský zbor Lipovec, Partizánska 
210, 038 61 Lipovec, bezodplatne na dobu 10 rokov t.j. od 1.11.2015 do 1.11.2025 za 
účelom využívania na verejnoprospešné účely.  
(za 10/ proti 0/ zdržalo sa 0/nehlasovalo 0) 
 
 
Čas, kedy sa bod začal prerokovávať: 14:15 hod. 
K bodu č. 14 
Odkúpenie hnuteľného a nehmotného neinvestičného majetku organizačnej zložky 
Spojenej školy – Gymnázia J.C. Hronského od Žilinského samosprávneho kraja (tvorí 
prílohu zápisnice)  
 
Ing. Rišianová – najskôr bola dohoda o výpožičke majetku, neskôr žiadali o jeho bezplatné 
odovzdanie, ŽSK vyhovel a schválil odpredaj za 1 €, teraz je potrebné, aby to schválilo i naše 
MsZ. 
 
HLASOVANIE č. 19 
Poslanci MsZ schválili odkúpenie hnuteľného a nehmotného neinvestičného majetku 
špecifikovaného v prílohe č. 1 tohto uznesenia za kúpnu cenu 1,- EURO od Žilinského 
samosprávneho kraja, Komenského 48, 011 09 Žilina za účelom riadneho zabezpečenia 
prechodu a realizácie výchovno-vzdelávacieho procesu v organizačnej zložke 
Gymnázium J. C. Hronského v novozriadenej Spojenej škole, M. R. Štefánika 1, Vrútky. 
(za 10/ proti 0/ zdržalo sa 0/nehlasovalo 0) 
 
 
Čas, kedy sa bod začal prerokovávať: 14:20 hod. 
K bodu č. 15 
Prevod správy majetku Mesta Vrútky rozpočtovej organizácii mesta Spojená škola, M. 
R. Štefánika 1, Vrútky (tvorí prílohu zápisnice)  
 
Ing. Rišianová – je potrebné previesť majetok – spojiť a dať do správy spojenej školy. Ďalej 
sú potrebné zmeniť dátumy v zmluve, pretože to bolo pripravené na MsZ 20.10.2015. 
 
Ing. Mgr. Sviteková – finančná komisia odporúča. 
 
HLASOVANIE č. 20 
Poslanci MsZ  
I. schválili 
prevod správy majetku Mesta Vrútky rozpočtovej organizácii Spojená škola, M.R. 
Štefánika 1, Vrútky, IČO: 42434718 
II. schválili 
uzatvorenie zmluvy o prevode správy majetku č. 106/15-5 podľa prílohy k tomuto 
materiálu, a to prevod majetku mesta ku dňu 1.9.2015 do správy: nehnuteľného 
majetku v hodnote 1 833 347,45 EUR a hnuteľného majetku v hodnote 235 277,26 EUR 
(rozpis uvedený v prílohe č. 1 a 2 zmluvy o prevode správy) SPOJENEJ ŠKOLE, M. R. 
Štefánika 1, 038 61 Vrútky, IČO: 42434718, bezodplatne za účelom poskytovania 
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predprimárneho, primárneho, nižšieho stredného a úplného stredného všeobecného 
vzdelania a výchovno-vzdelávacej činnosti mimo vyučovania. 
(za 10/ proti 0/ zdržalo sa 0/nehlasovalo 0) 
 
 
Čas, kedy sa bod začal prerokovávať: 14:24 hod. 
K bodu č. 16 
Delegovanie členov Rady školy pri Spojenej škole, Ul. M.R. Štefánika 1, Vrútky za 
zriaďovateľa Mesto Vrútky (tvorí prílohu zápisnice)  
 
Ing. Rišianová – je potrebné delegovať členov do 3 mesiacov od zriadenia. Sú tam navrhnutí 
poslanci, ktorí boli v pôvodnej ZŠ s MŠ. 
 
HLASOVANIE č. 21 
Poslanci MsZ  
I. odvolali 
v zmysle § 25 ods. 12, písm. h) zákona č. 596/2003 Z.z. o štátnej správe v školstve 
a školskej samospráve v znení neskorších predpisov zástupcov zriaďovateľa z Rady 
školy pri Základnej škole s materskou školou, Ul. M R. Štefánika 1, Vrútky :  
- Martina Gašparíka 
- Mgr. Máriu Kevickú 
- Branislava Mažgúta 
- Ing. Mgr. Annu Svitekovú. 
II. delegovali 
do Rady školy pri Spojenej škole, M. R. Štefánika 1 vo Vrútkach, v zmysle § 25 ods. 5 
a 6 zákona č. 596/2003 Z.z. o štátnej správe v školstve a školskej samospráve v znení 
neskorších predpisov nasledovných zástupcov  za zriaďovateľa : 
- Martina Gašparíka 
- Mgr. Máriu Kevickú 
- Branislava Mažgúta 
- Ing. Mgr. Annu Svitekovú. 
 (za 10/ proti 0/ zdržalo sa 0/nehlasovalo 0) 
 
 
Čas, kedy sa bod začal prerokovávať: 14:27 hod. 
K bodu č. 17 
Určenie počtu žiakov Spojenej školy pre 1. ročník organizačnej zložky Gymnázium J.C. 
Hronského v školskom roku 2016/2017 (tvorí prílohu zápisnice)  
 
ThDr. Krivuš – DS bola zaslaná, podľa novely je určenie povinnosťou. 

Po rozhovoroch a žiadosti riaditeľky – 30 žiakov v jednej triede. 
 
HLASOVANIE č. 22 
Poslanci MsZ schválili počet žiakov pre organizačnú zložku Gymnázium J.C. 
Hronského Spojenej školy na ulici M.R. Štefánika 1 vo Vrútkach v školskom roku 
2016/2017 v počte 30 žiakov. 
(za 10/ proti 0/ zdržalo sa 0/nehlasovalo 0) 
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Čas, kedy sa bod začal prerokovávať: 14:30 hod. 
K bodu č. 18 
Informácia o postupe prác pri zabezpečovaní územnoplánovacích podkladov na 
navrhovaný objekt pohrebiska vo Vrútkach (tvorí prílohu zápisnice)  
 
Ing. Rišianová – v krátkosti informovala dôvodovou správou. 

Pripomenula, že hlavne pri schvaľovaní nového rozpočtu je potrebné myslieť na výkup 
pozemkov. 

Ďalej uviedlo, že sú problémy s komposesorátom. 
 
Ing. Kraj čí – rieši sa to od roku 2010, je to v štádiu výkupu, tiež je vypracovaná štúdia 
rozmiestnenia hrobov. 
 
HLASOVANIE č. 23 
Poslanci MsZ  
I. zobrali na vedomie  
informáciu o postupe prác pri zabezpečovaní územnoplánovacích podkladov, 
územnoplánovacej a projektovej dokumentácie na navrhovaný objekt pohrebiska vo 
Vrútkach.  
II. schválili  
zmenu uznesenia Mestského zastupiteľstva vo Vrútkach č. 52/2014 zo dňa 15.4.2014 bod 
III. v písmene e), f) a h) nasledovným spôsobom: 
e) slovné spojenie „pozemnoknižná p. č.“ sa nahrádza slovným spojením  „p. č. KN E“ 
a slovné spojenie „pozemnoknižná vložka č. 1110“ sa nahrádza slovným spojením „list 
vlastníctva č. 5286“, 
f) slovné spojenie „pozemnoknižná p. č.“ sa nahrádza slovným spojením  „p. č. KN E“ 
a slovné spojenie „pozemnoknižná vložka č. 1109“ sa nahrádza slovným spojením „list 
vlastníctva č. 5290“, 
g) slovné spojenie „pozemnoknižná p. č.“ sa nahrádza slovným spojením  „p. č. KN E“ 
a slovné spojenie „pozemnoknižná vložka č. 1559“ sa nahrádza slovným spojením „list 
vlastníctva č. 5298“, 
ostatné ustanovenia tohto uznesenia ostávajú nezmenené a v platnosti. 
(za 10/ proti 0/ zdržalo sa 0/nehlasovalo 0) 
 
 
Čas, kedy sa bod začal prerokovávať: 14:35 hod. 
K bodu č. 19 
Vyhodnotenie priebehu Dní Mesta Vrútky 2015 (tvorí prílohu zápisnice)  
 
Mgr. Gorilák – v krátkosti informoval dôvodovou správou. 
 
p. Stankoviansky – za komisiu kultúry – dlho neboli také pekné dni mesta – aj vzhľadom na 
poriadok. Ďalej uviedol, aby ráno nechodila len sama p. Figurová, ale ešte s ďalšími 2 ľuďmi, 
nakoľko je tam toho veľa. 
 
ThDr. Krivuš – pochválil slávnostné MsZ a Dni mesta, ale program na námestí bol slabý, 
taký „lacný humor“. Do budúcna sa možno držať toho, že menej je viac. 
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p. Blahušiaková – vyjadrila sa kriticky k jarmoku – slabý, žiada sa viac remesiel a pod. Na 
pódiu mohli byť veľké cifry – 760 a aj na iných miestach, aby to viac zarezonovalo, taktiež aj 
25. 
 
p. Stankoviansky – keď je taký odborník p. Krivuš v rôznych oblastiach, tak nech nabudúce 
niečo pripraví a oni mu poďakujú. 

Ďalej reagoval na p. Blahušiakovú – keď niekto urobí niečo zadarmo a iný to isté za 
vyše 100 €, tak potom sa netreba čudovať, že sa strácajú financie. 
 
Mgr. Francúzová, MA – či by sa nabudúce nemohli do tohto zapojiť aj školy? 
A k slávnostnému MsZ – keby bolo nabudúce tiež o 13:00 hod. ako aj ostatné MsZ. 
 
HLASOVANIE č. 24 
Poslanci MsZ zobrali na vedomie Vyhodnotenie Dní mesta Vrútky 2015. 
(za 9/ proti 0/ zdržalo sa 1/nehlasovalo 0) 
 
 
Čas, kedy sa bod začal prerokovávať: 14:48 hod. 
K bodu č. 20 
Informácia o zmene organizačného poriadku Mesta Vrútky – Mestského úradu vo 
Vrútkach (Mestská polícia) (tvorí prílohu zápisnice)  
 
PhDr. Migát – v krátkosti informoval dôvodovou správou. 
 
HLASOVANIE č. 25 
Poslanci MsZ zobrali na vedomie Informáciu o zmene Organizačného poriadku Mesta 
Vrútky – Mestského úradu vo Vrútkach spolu s Organizačnými schémami účinnú od 01. 
01. 2016. 
(za 9/ proti 0/ zdržalo sa 1/nehlasovalo 0) 
 
 
Čas, kedy sa bod začal prerokovávať: 14:51 hod. 
K bodu č. 21 
Plán činností a finančného zabezpečenia mesta Vrútky v zastúpení Mestský podnik 
služieb Vrútky, s.r.o. pre rok 2016  (tvorí prílohu zápisnice)  
 
Mgr. Pullmann – v krátkosti informoval dôvodovou správou. 
 
HLASOVANIE č. 26 
Poslanci MsZ schválili Predložený návrh Plán činností vecného a finančného 
zabezpečenia mesta Vrútky v zastúpení Mestský podnik služieb Vrútky  s.r.o. pre rok 
2016. 
(za 10/ proti 0/ zdržalo sa 0/nehlasovalo 0) 
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Čas, kedy sa bod začal prerokovávať: 14:53 hod. 
K bodu č. 22 
Rôzne 
a/ Informácia o vydaní smerníc Mestskej polície Vrútky  (tvorí prílohu zápisnice)  
 
PhDr. Migát – v krátkosti informoval dôvodovou správou. 
 
Ing. Mgr. Sviteková – opýtala sa, či tie hodnostné povýšenia budú mať nejaký dopad na 
financie? 
 
PhDr. Migát – nie, iba vonkajší prejav. 
 
HLASOVANIE č. 27 
Poslanci MsZ  
I. zobrali na vedomie 
Interné smernice Mestskej polície Vrútky: 
a/ Internú smernicu  MsP Vrútky č. 11/2015: Organizačný poriadok Mestskej polície 
Mesta Vrútky, 
b/ Internú smernicu  MsP Vrútky č. 12/2015: Ustanovenie funkčného a hodnostného 
označenia, ako aj osobitých ocenení príslušníkov - Mestskej polície mesta Vrútky, 
pravidlá a spôsob ich udeľovania, 
c/ Internú smernicu  MsP Vrútky č. 13/2015: Previerky telesnej spôsobilosti pre výkon 
práce príslušníkov Mestskej polície Mesta Vrútky. 
II. zrušili 
Uznesenie č. 6/2008 bod J/85 zo zasadnutia mimoriadneho MsZ dňa 04.09.2008. 
III. zrušili 
Uznesenie  č. 7/2008 bod J/88 zo zasadnutia MsZ dňa 28.10.2008. 
IV. zrušili 
Uznesenie  č. 6/2008 bod J/83 zo zasadnutia mimoriadneho MsZ dňa 04.09.2008. 
(za 10/ proti 0/ zdržalo sa 0/nehlasovalo 0) 
 
 
Čas, kedy sa bod začal prerokovávať: 15:00 hod. 
K bodu: 
Občania: návrhy, postrehy a pripomienky 
 
p. Pivarčí – opýtal sa Prednostu MsÚ, prečo má byť časopis Vrútočan dvojmesačník? 
 
Prednosta MsÚ – bolo prijaté uznesenie, ktoré musia rešpektovať.  
 
p. Pivarčí – navrhol, aby sa časopis od nového roku volal RetroVrútočan. Človek sa tam 
nedozvie kto diskutoval z občanov na MsZ a ani o čom, pritom miesto by aj bolo, stačí 
vynechať niektoré okienka a rubriky (gramatické okienko a pod.).  

Apeloval na mestský rozhlas, ktorý nefunguje, ďalej ako sa človek dozvie o MsZ, keď 
na internete sa audiovizuálny záznam nedá posúvať? 
 
p. Stankoviansky – je tu snaha o udržanie časopisu Vrútočan ako mesačníka, preto 
momentálne beží aj petícia. 
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ThDr. Krivuš – dvojmesačník kvôli šetreniu mesta s financiami. Ďalej uviedol, že 
audiovizuálne záznamy je dodaná služba. Čoskoro bude zmena v redakčnej rade časopisu 
Vrútočan a bude sa vytvárať iným spôsobom ako doteraz. 
 
Prednosta MsÚ – systém na záznamy už má svoje roky, keby boli financie, zakúpil by sa 
nový. 
 
Ing. Skalický – poďakoval za ocenenie, ktoré získal Literárny klub Hany Zelinovej počas Dní 
mesta Vrútky. 

Ďalej by chcel požiadať poslancov MsZ o finančnú pomoc pri vydaní ich zborníka. 
 
ThDr. Krivuš – bol informovaný, že chcú vydať zborník k 760 výročiu a odporučil mu 
postup. 
 
p. Stankoviansky – vyzval k podpore zborníka. 
 
 
Čas, kedy sa bod začal prerokovávať: 15:14 hod. 
K bodu č. 22 
Rôzne 
b/ Návrh na prenájom stroja UNC Locust (tvorí prílohu zápisnice) 
 
Prednosta MsÚ – v krátkosti informoval dôvodovou správou. 
 
Ing. Kraj čí – podporil, aby sa všetky stroje využívali. 
 
Ing. Mgr. Sviteková – naceniť aj ostatné stroje. 
 
HLASOVANIE č. 28 
Poslanci MsZ  
I. schválili 
jednorazové prenájmy zariadenia UNC Locust len pre Mestský podnik služieb s.r.o. 
II. schválili 
poplatok 15,50 € za jednu aj začatú hodinu (bez vodiča). 
(za 9/ proti 0/ zdržalo sa 0/nehlasovalo 1) 
 
 
Čas, kedy sa bod začal prerokovávať: 15:21 hod. 
K bodu č. 22 
Rôzne 
c/ Návrh na presun revíznych činností na Mestský podnik služieb Vrútky, s.r.o. (tvorí 
prílohu zápisnice) 
 
Prednosta MsÚ – v krátkosti informoval dôvodovou správou. 
 
Ing. Mgr. Sviteková – opýtala sa, ako to bude finančne riešené a ako to bude fungovať, lebo 
vidí v tom nejaké nejasnosti. 
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HLASOVANIE č. 29 
Poslanci MsZ odporučili uzatvori ť mandátnu zmluvu na výkon revíznych činností 
v budovách a na majetku Mesta Vrútky s Mestským podnikom služieb s.r.o. 
(za 8/ proti 0/ zdržalo sa 0/nehlasovalo 2) 
 
 
Čas, kedy sa bod začal prerokovávať: 15:28 hod. 
K bodu č. 22 
Rôzne 
d/ Zmeny v redakčnej rade časopisu Vrútočan (tvorí prílohu zápisnice) 
 
ThDr. Krivuš – DS bola zaslaná, následne ju v krátkosti uviedol. Zo štatútu ostáva 
predsedom primátor mesta. Noví členovia – p. Kuric a Mgr. Kevická.  
 
p. Stankoviansky – tiež by chcel byť v redakčnej rade, keď je predsedom komisie kultúry. 
 
ThDr. Krivuš – navrhol by hlasovať samostatne o jednotlivých návrhoch. 
 
Bc. Migátová – chce sa opýtať na p. Váleka? Kto je to? Prečo sa neprišiel predstaviť? Pre ňu 
je to neznáma osoba. Aké má úmysly s časopisom? 
 
ThDr. Krivuš – bol odporučený ako odborník – o čom sa už diskutovalo, aby bol v RR 
nejaký odborník. Je to spisovateľ a žurnalista, tiež ho však osobne nepozná. 
 
p. Stankoviansky – informoval sa o p. Válekovi, ale tiež by bol rád, keby sa dnes prišiel 
predstaviť a predniesol svoje vízie s časopisom. 
 
p. Gorcovský – taktiež nepozná p. Váleka a bol by za to, aby dali do RR aj p. 
Stankovianského, keď má o to aj záujem. 
 
Primátor mesta – opýtal sa poslancov MsZ, či súhlasia s 5 minútovou prestávkou. 
 
Poslanci MsZ súhlasili. 
 
p. Gorcovský – nech sa dá p. Stankoviansky ako člen RR, nechápe prečo ho tam nechce 
ThDr. Krivuš. 
 
ThDr. Krivuš – on navrhol zrušiť celú RR a dôvody sú uvedené v DS. 
 
Bc. Migátová – nechápe prečo by mal byť Mgr. Gorilák odvolaný z RR, keď najviac pomáha 
pri tvorbe na časopise a štatút RR hovorí, že tam má byť aj zamestnanec mesta. 
 
Ing. Krajčí – tento bod by sa mal predložiť až keď sa dohodnú na definitívnom zložení. 
 
ThDr. Krivuš – stiahol svoj bod. 
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Čas, kedy sa bod začal prerokovávať: 15:45 hod. 
K bodu č. 22 
Rôzne 
e/ Zmeny týkajúce sa komisie športu a mládeže a komisie školstva (tvorí prílohu 
zápisnice) 
 
ThDr. Krivuš – v krátkosti informoval dôvodovou správou. 
 
p. Stankoviansky – prečo by mala ísť preč z komisie aj Mgr. Šútovcová? 
 
ThDr. Krivuš – je to napísané v DS. Bude prizývaná ako pracovníčka úradu. PaedDr. 
Repková zastreší aj problematika ZŠ. 
 
HLASOVANIE č. 30 
Poslanci MsZ   
I. zrušili 
Komisiu športu a mládeže. 
II. odvolali 
Predsedu komisie športu a mládeže – Mgr. Ivana Doskočila. 
III. odvolali 
Členov komisie športu a mládeže: Branislava Mažgúta, Elenu Režnú, Vladimíra Čuláka, 
Elenu Šmidtovú, Zdeneka Jurčáka a tajomníka komisie: Martina Gašparíka. 
IV. zrušili 
Komisiu školstva. 
V. odvolali 
Predsedu komisie školstva – ThDr. Mariána Krivuša. 
VI. odvolali 
Členov komisie školstva: Mgr. Máriu Kevickú, Mgr. Emíliu Šútovcovú, Mgr. Mariána 
Krá ľa, PaedDr. Eriku Repkovú, Bc. Marianu Markovičovú a tajomníka komisie: Mgr. 
Lenku Francúzovú, MA. 
VII. schválili 
Zmenu uznesenia č. 197/2014 bod III. zo dňa 12.12.2014 a znižuje počet zriadených 
stálych komisií pri MsZ na funkčné obdobie 2014 – 2018 zo 7 na 6 s maximálnym 
počtom členov 7. 
VIII. zriadili 
Komisiu školstva, mládeže a športu. 
IX. schválili 
Spôsob voľby predsedu stálej komisie pri  MsZ  - komisie školstva, mládeže a športu 
verejným hlasovaním. 
X. volia 
Predsedu komisie školstva, mládeže a športu – ThDr. Mariána Krivuša. 
XI. schválili 
Členov komisie pri MsZ na funkčné obdobie 2014 – 2018 v nasledovnom zložení: 
Komisia školstva, mládeže a športu 
- členovia:   Mgr. Mária Kevická 
   PaedDr. Erika Repková 

Bc. Mariana Markovi čová 
Mgr. Ivan Doskočil 
Mgr. Elena Režná 

- tajomník komisie:  Mgr. Lenka Francúzová, MA. 
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XII. uložili 
Predsedovi komisie predložiť plán činnosti a náplň práce komisie školstva, mládeže 
a športu. 
Z: v texte               T. do najbližšieho zasadnutia MsZ 
(za 10/ proti 0/ zdržalo sa 0/nehlasovalo 0) 
 
 
Čas, kedy sa bod začal prerokovávať: 15:51 hod. 
K bodu č. 23 
Diskusia 
 
Primátor mesta – informoval k SAD, že bolo rokovanie v MT, kde sa dohodlo o zriadení 
komisie k danej problematike a následne sa zašle žiadosť SAD o predĺženie zmluvy 
a zníženie koeficientu voči mestu Vrútky. 
 
Prednosta MsÚ – bolo aj sedenie s martinskou komisiu výstavby, ktorého sa zúčastnil spolu 
s Mgr. Doskočilom, kde bol vysvetlený finančný dopad na mesto MT – bude vytvorená 
komisia (MT a Vrútky – 50/50)ktorá pôjde rokovať o predĺžení zmluvy a zmene niektorých 
častí. Zmluva má zopár problémových bodov – dva body sú nevýhodné – extrémne vysoká 
penalizácia (celý dlh vynásobiť 2) a chcú doplniť, že mesto má oprávnenie žiadať od 
dopravcu, aby vypracoval fungovanie intervalovej dopravy. Ostatné veci netreba meniť. 
Podstatné je, nie akým číslom dlh narastá, ale že sa to stále deje. Dôležité je tiež, čo so starým 
dlhom a čo s novým a odkladanie je len vodou na mlyn s následkami. 
 
ThDr. Krivuš – uviedol, že nás tlačia aj termíny, skrz VO. 
 
Ing. Kraj čí – kto má na starosti eurofondy? Sledovanie a vyhodnocovanie? 
 
Prednosta MsÚ – každý referát si sleduje svoju oblasť, prípadne ich on prideľuje. Je 
možnosť to konzultovať s poradcom, ktorý sa osvedčil pri DSS.  Nemôžeme si dovoliť 
špecialistu na túto oblasť. 
 
Primátor mesta – majú informácie o projektoch. 
 
Ing. Kraj čí – opýtal sa na projekt k vodovodu a kanalizácii Karvaša a Bláhovca, ako to 
postupuje? 
 
Primátor mesta – nemá teraz informáciu, či ide na to výzva. 
 
p. Stankoviansky – prečo v ZUŠ je ten istý rozpočet, keď má o 200 detí menej? 
 
Ing. Mgr. Sviteková – k envirofondu (Karvaša a Bláhovca) sa dali požiadať financie do 
konca augusta, treba to budúci rok dôsledne sledovať.  

Opýtala sa, či je doriešená bývalá kotolňa? Zariadenie a železo?  
Či sa neuvažuje na MsÚ s elektronizáciou pošty? Pretože aj na malých úradoch to tak 

už prebieha. Bola by za to, je to výborná vec.  
Dobré by bolo poriešiť aj prenosy MsZ, koľko by to stálo a pod. Preto by požiadala 

o kalkuláciu k týmto veciam. 
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Prednosta MsÚ – Pri CVČ došlo k zníženiu rozpočtu – ubudlo detí. ZUŠ – detí ubudlo, ale 
nie fyzicky (predtým išlo o „opakované počty detí“).  

Kotolňa – železo sa predalo za najvýhodnejšiu cenu, je z toho aj záznam, Pripravuje sa 
opätovný predaj kotolne.  

Elektronizácia pošty – tiež nad tým uvažoval, je to otázka financií a tlaku na 
zamestnancov. 

Všetky eurofondy treba spolufinancovať a pri dnešnej finančnej situácii nie je možné 
zapájať sa do projektov, o ktorých vedia. 
 
Mgr. Kevická – K ZUŠ – číslo pri nej predtým nikdy nebolo reálne, preto ostal rozpočet 
takýto. Aj tak je to veľmi málo financií oproti ostatným mestám, podľa jej prieskumu, preto 
treba pripraviť VZN z koeficientmi dopredu. 
 
p. Stankoviansky – v MT sú dve súkromné umelecké školy, sú aj rôzne iné možnosti 
financovania. 
 
 
Čas, kedy sa bod začal prerokovávať: 16:18 hod. 
K bodu č. 24 
Interpelácie 
 
Primátor mesta – k tomuto bodu neboli prijaté žiadne pripomienky. 
 
 
Čas, kedy sa bod začal prerokovávať: 16:18 hod. 
K bodu č. 23 
Diskusia 
 
Primátor mesta – informoval o pozvánke na pietnu protifašistickú spomienku 11.11.2015 
o 10:30 hod. na Partizánskom cintoríne. 
 
ThDr. Krivuš – chcú, aby sa zvonilo na kostoloch v tomto období. 
 
Ing. Kraj čí – končí zmluva s Brantnerom, bude potrebné pripraviť nové VO. 
 
Prednosta MsÚ – príprava beží, pripravujú sa súťažné podklady, termín by mal byť 
dodržaný. 
 
Ing. Mgr. Sviteková – či bola vybratá firma na Vo súťažou? 
 
Prednosta MsÚ – boli predložené cenové ponuky od firiem, s ktorými spolupracujú. 
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Čas, kedy sa bod začal prerokovávať: 16:28 hod. 
K bodu č. 25 
Záver 
 
Primátor mesta – na záver poďakoval za pozornosť, a tým vyhlásil zasadnutie Mestského 
zastupiteľstva vo Vrútkach o 16:28 hod. za ukončené. 
 
 
Zapísala: Mgr. Lenka Košútová, referát vnútornej správy MsÚ  
 
 
 
 
 
 
 
p. Božena Blahušiaková              Mgr. Lenka Francúzová, MA 
I. overovateľ zápisnice          II. overovateľ zápisnice  
 
 
 
 
 
 
 
Ing. Viliam Majda, PhD.              Ing. Miroslav Mazúr  
    prednosta MsÚ                  primátor mesta 
 
 
 


